
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 29.08.2024 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al com. 
Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La sedinta participa urmatorii  consilieri  :  Navalici Anamaria,  Beliu Iconomescu

Aureliana,  Neculache  Netuta,  Mistreanu  Ioan,  Tecuceanu  Paraschiv,  Danaila  Paul,
Enache Paraschiv, Vlad Geta Manuela, Iurascu Gina Mariana, Iacob Marcela, Busteanu
Cristian Tudorel, Stamate Iordan si Horoi Anina – Georgiana. 

Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 4287 / 22.08.2024.
Dupa efectuarea apelului nominal si tinerea evidentei  participarii  la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita.
In continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus ca presedintele de sedinta sa fie dl. Danaila Paul, deoarece fiecare consilier
local trebuie sa fie presedinte al sedintei timp de 3 luni in ordinea alfabetica a numelui.

Supus  la  vot  s-a  aprobat  cu  12  voturi  “pentru  “  ca  dl.  Danaila  Paul  sa  fie
presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi :

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local pe anul 2024.
2.  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  PTE (proiect  tehnic  de  executie)  –

« Refacere si modernizare drumuri calamitate in comuna Foltesti, judetul Galati ». 
3. Cereri, interpelari, raspunsuri.
Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi, cu 13 voturi “pentru” .
Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si

referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintele comisiei
de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 13
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Inainte de supunerea la vot se fac discutii.
Dna Iurascu intreaba daca pentru culte nu au fost cereri?
Dl. primar raspunde ca Parohia Stoicani  a avut alocati bani dar au oprit lucrarile

ca Preasfintitul Casian nu le mai da voie sa deruleze lucrari in continuare si din aceasta



cauza li s-a retras alocarea financiara ca si asa nu mai fac nimic pana la sfarsitul anului
si acesti bani ii vom folosi in alta parte, unde este nevoie. 

Dna Iurascu intervine din nou, intreband daca se cunoaste stadiul lucrarilor la
Stoicani?

Dl. Stamate a afirmat ca este in consiliul bisericii de la Stoicani si stie ca e o
problema cu proiectul. 

Dna Iurascu intreaba ce se fac cu banii de la caminul cultural?
Dl.  primar raspunde ca intentioneaza sa faca un studiu de fezabilitate pentru

camin, deoarece are informatii ca se deschide o linie de finantare ptr cladirile cu risc
seismic.

Dna Iurascu intreaba unde va fi amplasata camera video de la Stoicani?
Dl. primar raspunde ca aceasta camera video va fi amplasata intr-un punct critic

de depunere a gunoiului ilegal, adica langa cimitirul de la Stoicani.
Dl. Stamate intervine spunand ca dansul nu a fost la sedinta trecuta dar a auzit

ca serviciul de salubritate s-a externalizat?
Dl. primar raspunde ca da intradevar a auzit bine, asa s-a votat si urmeaza si

serviciul de alimentare cu apa si canalizare.
Dupa discutiile purtate se trece la votarea proiectului de hotarare de la punctul

nr. 1 din ordinea de zi.
Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
In continuarea sedintei  se trece la punctul nr. 2 din ordinea de zi :  Proiect de

hotarare  privind  aprobarea  PTE  (proiect  tehnic  de  executie)  –  « Refacere  si
modernizare drumuri calamitate in comuna Foltesti, judetul Galati ». 

Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si
referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii comisiilor
de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 13
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor doua proiecte de hotarare se trece la punctul  nr. 3 din

ordinea de zi : Cereri, interpelari, raspunsuri.
La acest  punct  dna Iurascu intreaba daca tot  veni  vorba despre serviciul  de

salubritate, s-a ridicat gunoiul din toata localitatea?
Dl. primar raspunde ca s-a preluat gunoi de masina celor cu care avem contract,

pana s-a umplut, mai avem si noi gunoi in masina proprie, speram ca vinerea viitoare sa
vina cu o masina mai mare sau poate chiar cu doua sa poata prelua tot gunoiul, vom
vedea.

Presedintele sedintei constatand ca nu mai sunt discutii la cele prezentate si nu
mai sunt probleme de dezbatut, declara sedinta incheiata si multumeste d-lor consilieri
pentru participare.

Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa
semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .



    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
                     Paul DANAILA                                   Marian CILICHIDREANU 


